
Agenda til bestyrelsesmødet den 18. september 2023: 
Mødet holdes i Klublokalet på Nybovej 46 og begynder kl. 17:00 
 

1 Valg af dirigent 
Martin blev valgt 
 

2 Valg af referent 
Helge blev valgt 
 

3 Lukket punkt (Henrik deltager ikke) 
 
Intet  

 
4 Budgetopfølgning august 2023  

Martin gennemgik budgetopfølgningen, og der er ingen væsentlige ændringer. Martin modtager 
meget gerne spørgsmål hvis der er noget der skal kikkes nærmere på. 
 
 

5 Åbne poster: to do opgaver (er fremsendt af Peder) 
Palisader skal ordnes på hul 10 og 11 med en løsning som på hul 8 hvor der bliver en skråning ned 
mod vandet set fra Tee stedet. Prisen er ca. 60.000 – kr. for hul 10, hvis personalet selv udfører 
opgaven. 
Grøn/Sort kortbane til begynder skal på plads. Helge og Peder ordner dette.  
Pladen med Æres medlemmer er på plads.  
Skilt til bænken på hul 12 skal ændres sådan at det fremgår, at det er en gave fra DGU i forbindelse 
med vores 25-års jubilæum. 
 

6 Årshjul (fra version 3,5) (ny version 3,6 skal anvendes fremover) 
 

September Oktober November 

Aktivitet Ansvarlig Aktivitet Ansvarlig Aktivitet Ansvarlig 
Evaluering bestyrelsen 
(selvevaluering) Bestyrelsen Lukke Range CG/Pro Bestyrelsesseminar Bestyrelsen 

Frivillig turnering Bestyrelsen Vinterbane CG MUS FM 

    
Venskabsklubber 
slut SEK 

APV (hvert 3. år) 
2022-25 FM 

    
Aflæse måler i 
v.boring CG Bane lukke CG 

    
Pejle 
grundvandspejl i 
v.boring 

CG 

Ajourføring af 
status, vision og 
strategi for bane 
og klubhus 

Bestyrelsen 

 
I forbindelse med tilmelding af hold skal vi være opmærksom på, at få kikket efter i årshjulet så det passer 
med datoerne for tilmeldingerne 2024. Dette skal ordnes i oktober, og det er sekretariatet der ordner 
denne opgave.  
Fest for frivillige og hvem der deltager skal tages med som punkt til bestyrelsesmødet i oktober måned 23. 
 
 
 

file:///C:/Users/J%20og%20F%20Andersen/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.MSO/C7F4A351.xlsx%23'Lukke%20Rangen'!A1
file:///C:/Users/J%20og%20F%20Andersen/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.MSO/C7F4A351.xlsx%23Frivillige!A33


7 Info fra sekretariatet 
intet 
 

8 Info fra Formand 
Vi har ikke hørt noget fra Kommunen vedr. vores fremtidige aftale om hjælp / økonomi til klubben. 
Byggesagen på greenkeepergården skulle ligge i uge 38. Dette kommer ikke til at ske, da der ikke er 
aftalt møde fra Kommunens side. 
I forbindelse med ansættelse af ny golftræner, skal indkaldes til samtaler i oktober måned. Dette 
tager ansættelsesudvalget sig af. Der er mange fine kandidater i ansøgerfeltet. Peders datter, som 
er erhvervspsykolog, tages med på råd. 

 
9 Info fra FU møde 18. september 2023 

Vi har talt om to ting. Vi har fået henvendelse vedr. Bird Life (DOF) om at være sponsor. Dette 
takker vi pænt nej til.  
Baneudvalget har et ønske om Indkøb af frontlæsser i stedet for rendegraveren. 
Forretningsudvalget behandler forslaget, og havde nogle forståelsesspørgsmål, der lige skal afklares 
før der træffes endelig beslutning om det er noget der skal indkøbes. Martin tager kontakt til 
Leasing Fyn. 
 

10 Tilbud på TBE-vaccination til klubbens medlemmer 
Dette siger vi nej til. 
 

11 Info fra Udvalg 
 
Baneudvalg:  
Rapporter om robotterne er sendt til bestyrelsen. Greenkeeperne ordner bede omkring klubhuset 
hver torsdag, og parkeringsarealet. Dette binder en medarbejder 7 timer pr. gang. Der har været 
problemer på boldopsamlings maskinen. Bilen bliver forhåbentligt ordnet. 
Efterlyst om der spares timer, når vi har robotter. 
Der er stadig udestående omkring greenkeepergården med Kommunen. Der rykkes jævnlig for svar 
fra Kommunen, men vi har endnu ikke hørt noget. 
 
Eliteudvalg: 
Udvalget har evalueret sæsonen, og der har været fine resultater specielt for herrerne. Der har ikke 
været mange til træning, og kommunikationen med spillerne skal gøres bedre i det nye år.  
Vi arbejder på at skaffe spillere til holdene i 2024 så vi stiller med de bedste hold. 
Spillerne skal kommitte sig til de aftaler der indgås og overholde dem. 
Superveteranholdet skal ikke spille i DGU regi i 2024.  
Der tilmeldes et senior hold og et veteranhold til 2024 
Vi har 5 spillere under 25 i hcp, som ikke er en del af eliten, dette prøver vi at lave om på i det nye 
år. Holdleder til det nye år er fundet. Vi afholder Kickoff for det nye hold i januar måned 2024. 
Vi har gode folk i udvalget, og samarbejdet er godt. Vi glæder os til det fremtidige samarbejde med 
en ny Pro. 
 
Sponsor udvalget:  
Vi afholdt turnering i fredags, og der deltog 10 sponsorere, og vi havde en rigtig god formiddag. 
Nybolig kommer med nye parasoller og flag til den nye sæson.  
Udvalget har fået henvendelse om Firmamedlemskaber er en mulighed. Dette arbejder John videre 
med.  
Husqvarna kunne de være sponsor i klubben, nu hvor vi bruger dem til vores bane.  



Turneringsudvalget: 
Klubmesterskaber er afviklet, og alt forløb godt. Desværre var der ikke mange deltagere, vi må gøre 
noget andet i 2024.  
Forslag til at gøre det på en ny måde efterspørges?  
Hvordan kan vi få flere damer med omkring klubmesterskabet?  
Hvordan sikre vi flere deltager og tilskuer? 
 
Peder vil gerne komme med input til klubmesterskaber 2024. 
 
Vi har to hold i Regions landsfinalerne. Dette er rigtigt fint, og kampene afvikles på Nordvestjysk 
golfklub. Vi skal bruge vores klubhjemmeside og Facebook mere, når vi kommunikerer til 
medlemmer om vigtige ting, der vedrører klubben.  
Parturneringsafslutning afvikles på lørdag, og 19 hold har deltaget i turneringen.  
Vores Café afholder Air China Cup den 8/10 i klubben kl. 9:00 
 
Rekruteringsudvalg: 
Året er gået rigtigt godt. Vi har fået en stor del nye medlemmer, særligt 18 – 29 år. Den ændrede 
pris, og de gode vilkår der er for gruppen, er nok en del af forklaringen på, at det er gået så godt. 
Udmeldelser i løbet af året har der været mindre af i forhold til sidste år. Vi må kikke på resultatet 
sidst på året, for at se om det holder. 
Kaninklubben har kørt rigtigt godt igen i år, og det største antal deltager på en eftermiddag/aften 
var 44. Lige i overkanten af hvad der er plads til. Statistik vedlægges referatet. 
 
Juniorudvalget: 
Der er kommet et par nye medlemmer, og dette er rigtigt fint. Der er muligvis nogle af dem vi har, 
der flytter til en anden klub, og det er en naturlig udvikling.  
Vi har muligvis en ny pige til juniorerne, som har hørt godt om vores arbejde i klubben.  
Der skal sættes nyt træ op i forbindelse med valget af årets junior.  
Vi arbejder på at have et hold med som kan spille i danmarksturneringen fremadrettet. 
 
Byggeudvalg:  
Der har været ”et møde” i udvalget om mulige ændringer i klubben, så vi kunne få løst vores 
udfordring om for få toiletter. Dette arbejde følges op, så vi får løs denne udfordring. 

 
12 Festudvalg 

- Hvor står vi?  
Èn tilmelding og dette er ikke nok til et udvalg. Vi må arbejde på at få flere med 

 
13 Fritspils aftaler 

- Nye aftaler med Vallø og Harekær 
Der kommer ny aftale omkring vores fritspilsaftaler, og ændringerne bliver, at medlemmer fra 2024 
kun kan spille 10 gange på Vallø og Harekær. Harekær´s tider kan først bestilles efter kl.: 13.00 i 
weekender og på helligdage.  Der er ingen ændringer på Sorø og Midtsjælland. 

 
14 Vintergolfregler 2023/2024 (se venligst Gedas og Baneudvalgets fremsendte bemærkninger) 

Vi besluttede, at give lov til spil på sommergreen i en forsøgsordning i Vintersæsonen 2023-24.   
Der skal laves en meget tydelig kommunikation til medlemmerne, så det ikke kan misforstås, hvad 
der er give lov til. 
Baneudvalget sørger for at udarbejde tekst som sendes til bestyrelsen inden det sendes ud. 
Det er suverænt greenkeeperchefens indstilling til denne form for afvikling, som bliver gældende. 



15 Eventuelt: 
Hul 17 markeringerne skal lige kikkes efter.  
Hjemmesiden er snart i luften.  
Forslag om Byttebørs på Facebooks medlemssiden. 
Skilte på banen skal placeres rigtigt (opfølgning med greenkeeperstaben) og det må 
banepersonalet gerne tage fat i. 
Ønsker til opgaver som frivillige møde i løbet af vinteren efterspørges i bestyrelsen og hos 
medlemmerne. 
Finn foreslog, at der afholdes et medlemsmøde om frivilligt arbejde i klubben her i efteråret. 
 


